

工 程 数 学 学 报

GONGCHENG SHUXUE XUEBAO

第 35 卷 第 4 期

目 录

求解不定二次约束二次规划问题的全局优化算法.....	赵营峰 刘三阳 葛立	(367)
基于摄动方法的关卡期权定价及其误差分析.....	董艳	(375)
强混合样本情形含附加信息时总体分位数的经验似然置信区间	黎玲 李华英 罗敏, 等	(385)
$ x $ 在加密 Newman 结点的有理插值.....	张慧明 李建俊	(408)
一维拉氏计算中交错格式与单元中心格式的数值研究	徐晓 戴自换 高志明	(415)
具有时滞和阶段结构的生态-流行病模型的稳定性及 Hopf 分支	王玲书 姚沛	(427)
几类 Corona 图的 b -染色数.....	吕闯 王科伦	(445)
一类整函数系数线性微分方程解的增长性.....	涂鸿强 刘慧芳 张水英	(457)
第二小距离特征值在给定区间中所确定的图(英).....	翟丹丹	(468)
关于两个拟非扩张映像的混杂投影算法及其数值实验(英).....	高兴慧 马乐荣	(479)

期刊基本参数 CN61-1269/O1*1984*b*124*zh+en*P* ¥ 20.00*450*10*2018-08
本刊网址: http://schsci.xjtu.edu.cn/new_emj/index.aspx

CHINESE JOURNAL OF ENGINEERING MATHEMATICS

Vol. 35 No. 4

CONTENTS

- A Global Optimization Algorithm for Indefinite Quadratically Constrained
Quadratic Programs *Zhao Yingfeng Liu Sanyang Ge Li* (367)
- Barrier Options' Pricing and Its Error Analysis Based on Perturbation Method
..... *Dong Yan* (375)
- Empirical Likelihood Confidence Intervals for Quantiles in the Presence of Auxiliary
Information under Strong Mixing Samples *Li Ling Li Huaying Luo Min, et al* (385)
- On Rational Interpolation to $|x|$ at the Dense Newman Nodes
..... *Zhang Huiming Li Jianjun* (408)
- Comparison of Staggered and Cell-centered Lagrangian Schemes for One-dimensional
Compressible Flow *Xu Xiao Dai Zihuan Gao Zhiming* (415)
- Stability and Hopf Bifurcation of an Eco-epidemiological Predator-prey Model with
Stage-structure and Time Delay *Wang Lingshu Yao Pei* (427)
- The b -chromatic Number of Some Corona Graphs *Lv Chuang Wang Kelun* (445)
- Growth of Solutions of Certain Linear Differential Equations with Entire Coefficients
..... *Tu Hongqiang Liu Huifang Zhang Shuiying* (457)
- Graphs Determined by Second Smallest Distance Eigenvalues in Given Intervals
..... *Zhai Dandan* (468)
- A New Hybrid Projection Method and Its Numerical Realization for Two
Quasi-nonexpansive Mappings *Gao Xinghui Ma Lerong* (479)

Website: http://schsci.xjtu.edu.cn/new_emj/index.aspx